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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o roŻważenie umiejscowienia na osiedlu Sławięcice na rzece Kłodnicy o:e.. 
przystani która umożliwi. bezpieczne zejście do wody z kajakiem. 

Miasto posiada już na rzece Kłodnicy dwie przystanie i naturalnym stało by się 

umiejscowienie takiej stacji równieŻ: w Sławięcicach. Dodam że większość 

spływów Kłodnicą odbywa się właśnie ze Sławięcic w stronę dwóch już 

istniejących przystani. 
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